
 

ZAPISNIK 15. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 
 
15. sjednica Izvršnog odbora održana je 14.03.2016. u prostorijama odreda izviđača „Jarun“ u 

Zagrebu, Rudolfa Bićanića 5, s početkom u 17.00 sati  

 

Na sjednici su prisutni sljedeći članovi Izvršnog odbora: 
Bojko Kukić, Helen-Marie Kerovec, Siniša Ivanković i Nenad Andrašek.  

Na sjednici odsutni sljedeći članovi:  
Boris Vujnović unaprijed se ispričao.  
Utvrđeno je da postoji potreban kvorum te se mogu donositi pravovaljane odluke. 
Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora su: 
Tamara Karlović, administrator Saveza  
 
Bojko Kukić kao predsjednik Izvršnog odbora predlaže sljedeći dnevni red: 

 

1. Raspisivanje natječaja za vođu kontingenta za Jamboree USA 2019 

2. Analiza SOV-a                                                     

3. Izvršenje proračuna/pregled financija 

4. Smotra SIH-a 2017. 

5. HIPU             

6. Obrazovni kurikulum                               

7. Projekti                                            

8. Razno                                                          

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen s 4 glasa za. 

 

AD1. Raspisivanje natječaja za vođu kontingenta za Jamboree USA 2019 

 

Izlaže Kukić. Na Savjetovanju odraslih voditelja u Orahovici je predloženo da bi bilo dobro 

raspisati natječaj za vođu kontingenta za Jamboree USA 2019, kako bi se formalno moglo početi s 

pripremama i organizacijom kontingenta. S obzirom na to da je ovaj natječaj već išao ranije za vođu 

kontingenta za Jamboree u Japanu, potrebno je prilagoditi samo neke sitnije detalje kako bi Natječaj 

mogao ići prema udrugama. Zadužuje se Ured Saveza da u što kraćem roku pripremi Natječaj te ga 

pošalje udrugama. Rok za prijavu na Natječaj će biti mjesec dana od objave. Zaključak je prihvaćen s 4 

glasa za. 

 

AD2. Analiza SOV-a                                                     

Kukić pita članove Io kakvi su im dojmovi s održanog SOV-a. Kerovec daje zamjerku da je 

mijenjanje Dnevnog reda u zadnji čas bilo kontraproduktivno jer sudionici nisu znali kada se 

održavaju koja predavanja. Za iduću godinu bi trebalo pripaziti na to da se drži predviđenog Dnevnog 

reda. Kukić smatra da je trebalo dinamičnije i zanimljivije točke dnevnog reda staviti ranije u 

program. Kukić pita prisutne koje je njihovo mišljenje o istupu Zlatana Katića na prezentaciji 

Naobrazbe SIH-a. Nakon rasprave donesen je sljedeći zaključak: Na ovakvim aktivnostima, a i 



općenito u komunikaciji udruga i pojedinaca s tijelima i dužnosnicima Saveza dobrodošla je 

argumentirana i konstruktivna kritika rada Saveza. Međutim način na koji su kritike na rad Saveza bile 

prezentirane na SOV-u ne spadaju u razinu pristojne komunikacije.  

 

AD 3. Izvršenje proračuna/pregled financija 

 

Izlaže Ivanković. Nakon što je računovodstvo izvršilo godišnji obračun za 2015. godinu u 

Bilanci je iskazan minus rashoda nad prihodima u iznosu od otprilike 160.000,00 kn. U naravi to nije 

tako jer imamo na oročenju višak sredstava od prodaje stana koji taj manjak pokrivaju. Situacija je 

slična i u ovoj godini. Bilanca na 10.03. pokazuje 160.00,00 kn prihoda i 168.000,00 kn rashoda. 

Predloženo je da se novci koji su planirani za sufinanciranje zborovanja preusmjere na Scout Shop no 

Andrašek i Vujnović i prethodnim razgovorima su više za opciju da se ta sredstva preusmjere u 

prioritete koji su određeni Operativnim planom. Kukić napominje kako bi se u načelu svi artikli koji bi 

se izrađivali za Scout Shop naručivali komisiono, tj. plaćali bi se po prodaji određene količine artikala. 

Također izvještava da se na ZON-u sastao s članovima Odbora za financije te je dogovorena da 

Vukušić i Pavić osmisle načine i mogućnosti pribavljanja sponzorstava i donacija kako bi se popunio 

proračun Saveza. Informacija je primljena na znanje.  

 

AD 4. Smotra SIH-a 2017. 

 

Izvještava Kukić. U Kamanju se trenutno traže još četiri dodatna terena koja bi onda 

zadovoljila okvirne potrebe za smještajem sudionika Smotre. Kerovec izvještava da nakon održane 

prezentacije predstavnici SI Kc-Kž županije smatraju da je Kamanje puno bolja opcija za održavanje 

Smotre nego Repaš te sugeriraju da nema potrebe za obilaskom tog terena, jer iz prezentiranog se 

vidi da bi Kamanje bilo puno bolja opcija. 

Kukić predlaže da sljedeći tjedan članovi IO koji mogu odu u Kamanje kako bi vidjeli lokacije te dobili 

bolju sliku o tome kako sve to izgleda. Sukladno tome trebalo bi početi pripremati prijedlog Ugovora 

o međusobnoj suradnji na provedbi Smotre. Ne bi bilo loše i da se na Šumskoj školi napravi dan 

otvorenih vrata kako bi zainteresirane udruge mogle razgledati terene i upoznati se s svim odlikama 

mjesta Smotre. Nakon posjeta Kamanju trebalo bi utvrditi koncept i financijska konstrukcija Smotre 

kako bi se moglo početi s planiranjem. Također trebalo bi što prije riješiti vizualni identitet Smotre. 

Okvirna podjela poslova koja bi bila je da Kukić bude zadužen za tehničku podršku, a Kerovec za 

programski dio Smotre. 

Kukić predlaže da se za mjesto održavanja Smotre izabere općina Kamanje. Odluka je donesena 

jednoglasno s 4 glasa za.  

 

AD 5. HIPU 

 

Izlaže Kukić. Od strane Saveza kontaktirani su pojedini saborski zastupnici oko uključivanja u 

saborski pododbor HIPU. Ovaj tjedan se ide na sastanak s gospođom Zorom Vukojom koja je tajnica 

saborskog odbora za socijalnu politiku i mlade čiji je HIPU pododbor. S njom će se dogovoriti daljnji 

postupak oko osnivanja HIPU te bi uskoro trebali imati službeno osnovan saborski pododbor. 

Andrašek napominje da bi trebalo razmisliti o tome što želimo od HIPU-a.  Informacija je primljena na 

znanje. 

 



AD 6. Obrazovni kurikulum                             

 

Izvještava Kukić. Kao što svi više-manje znate objavljen je prijedlog novog Školskog 

kurikuluma. Za sada još nije otvorena javna rasprava o prijedlogu, ali bi se mi u nju svakako trebali 

uključiti. Izviđači se svakako mogu pronaći u dijelu kurikuluma međupredmetnih tema.  Smatra da bi 

se kurikulum trebao proslijediti Odboru za naobrazbu da ga prouče i vide na koji način se izviđački 

program uvrsti u kurikulum. Zaključak: Zadužuje se Kukić da Odboru za naobrazbu proslijedi prijedlog 

školskog kurikuluma te da Odbor da prijedloge na koji način bi se izviđači uključili u kurikulum. 

Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za.  

 

AD 7. Projekti                                      

 

Izvještava Kukić. Još uvijek se ne zna kada će Ministarstva započeti s raspisivanjem natječaja 

za udruge. Najvjerojatnije nakon što završi izglasavanje proračuna u Saboru. Što se tiče europskih 

projekata o kojima se pričalo na prošlom IO došlo je do promjena u tome na koji će ćemo se natječaj 

javiti. Drndić je obavijestila da je na savjetovanju vezanom za pisanje EU projekata upozorena da se 

zbog sličnosti projekata može javiti samo na jedan jer u slučaju da komisija zaključi da su projekti 

previše slični moglo bi se dogoditi da odbiju oba projekta.  Stoga je odlučeno da ćemo aplicirati samo 

na projekt Europa za građane. Informacija je primljena na znanje.  

 

AD 8. Razno 

 

Nije bilo nikakvih prijedloga za raspravu. 

 

 

 

Sastanak je završio u 20.00 sati. 

 

Zapisnik vodila: 

Tamara Karlović 

 

 

 

Predsjednik IO 

Bojko Kukić 


